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007.0070.6.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 21 kwietnia 2016 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

21 kwietnia 2016 r. o godzinie 18:38 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Beata Baran  

Natalia Czyżowska 

Rafał Damaziak 

Michał Olszowski – Prezes TD UJ 

Marta Hoffmann 

Magdalena Olbert 

Krzysztof Tlałka 

Michał Walczak 

Paweł Sendyka  

 

Komisja Rewizyjna: 

Damian Marchewka – przewodniczący 

Ewelina Lelito 

 

Zaproszeni goście: 

Dominik Hodurek – Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej;  

Maciej Smółka 
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Porządek spotkania:  

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Powołanie nowych członków Komisji ds. Pomocy Materialnej (ref. Dominik Hodurek); 

3. Zmiany w zasadach przyznawania pomocy materialnej dla doktorantów (ref. Dominik 

Hodurek); 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Michał Olszowski); 

5. Wybór Rektora UJ i prorektorów (ref. Michał Olszowski); 

6. Zatwierdzenie składu osobowego Zespołu ds. Szkoleń (ref. Rafał Damaziak); 

7. Zmiany w regulaminie i rozpatrzenie odwołań w Konkursie DDD (ref. Rafał Damaziak); 

8. Podsumowanie działalności Komisji Kultury w I kwartale (ref. Marta Hoffmann); 

9. Pomysł utworzenia grupy dyskusyjnej na FB obok oficjalnego profilu TD UJ (ref. Marta 

Hoffmann); 

10. Podsumowanie aktywności Rady w I kwartale (ref. Michał Olszowski); 

11. Wiosenny wyjazd integracyjny TD UJ (ref. Krzysztof Tlałka); 

12. Wybór przedstawiciela do Rady INPiSM (kandydatka: Marta Antosz) oraz wybór 

przedstawiciela do Rady IAiSP (kandydat: Maciej Smółka - doktorant IAiSP) (ref. 

Natalia Czyżowska); 

13. Aktualne działania Komisji Nauki i Badań oraz podsumowanie I kwartału (ref. Rafał 

Damaziak); 

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

15. Zamknięcie posiedzenia 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

18:38 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

Powołanie nowych członków Komisji ds. Pomocy Materialnej 

 

Dominik Hodurek poinformował Radnych, że w Komisji ds. Pomocy Materialnej działają 

obecnie 4 osoby i konieczne jest przyjęcie nowych członków. Dominik ogłosił nabór do Komisji 

pod koniec marca br. a w połowie kwietnia przeprowadził rozmowy z kandydatami, dotyczące 
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ich motywacji do pracy w Komisji i wcześniejszego doświadczenia w podobnych gremiach, itp. 

Dominik przedstawił listę, składającą się z sześciorga kandydatów: 

 

1. Agnieszka Mącznik z Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi; 

2. Grzegorz Sowa z Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi; 

3. Jakub Jasiński z Wydziału Prawa i Administracji; 

4. Marzena Miśkiewicz z Wydziału Polonistyki; 

5. Jolanta Szydlik z Wydziału Prawa i Administracji; 

6. Paweł Pietrzycki z Wydziału Matematyki i Informatyki.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej w osobach 

Damiana Marchewki i Natalii Czyżowskiej. 

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie Komisji Skrutacyjnej jednomyślnie.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad przyjęciem ww. kandydatów do Komisji ds. 

Pomocy Materialnej. 

 

Komisja Skrutacyjna oświadczyła, iż wydano 9 kart i przedstawiła wyniki:  

 

1. Agnieszka Mącznik: 7 tak, 1 nie, 1 wstrzymujący się: 

2. Grzegorz Sowa: 7 tak, 1 nie, 1 wstrzymujący się: 

3. Jakub Jasiński: 2 tak, 3 nie, 3 wstrzymujące się: 

4. Marzena Miśkiewicz: 7 tak, 1 nie, 1 wstrzymujący się: 

5. Jolanta Szydlik: 1 tak, 6 nie, 1 wstrzymujący się: 

6. Paweł Pietrzycki: 0 tak, 7 nie, 1 wstrzymujący się. 

 

Rada TD UJ uchwaliła powołanie do Komisji ds. Pomocy Materialnej Agnieszkę Mącznik, 

Grzegorza Sowę oraz Marzenę Miśkiewicz.  

 

Punkt 3a 

Zmiany w zasadach przyznawania pomocy materialnej dla doktorantów 

 

Dominik Hodurek przedstawił Radnym propozycję Działu Nauczania UJ, dotyczącą 

wprowadzenia do regulaminu zasad przyznawania pomocy materialnej zapisu 
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uniemożliwiającego pobieranie stypendiów osobom, które uzyskały tytuł doktora. Dział 

Nauczania UJ prowadził w tym zakresie rozmowy z Michałem Olszowskim oraz Dominikiem 

Hodurkiem i uznał ostatecznie, iż taki zapis jest niezgodny z ustawą. Dominik nawiązał też do 

drugiej sprawy, dotyczącej udziału procentowego doktorantów otrzymujących Stypendium 

Rektora UJ dla Najlepszych Doktorantów i jego wysokości.  

 

Michał Olszowski przypomniał, że toczyły się rozmowy w tym zakresie na grupie dyskusyjnej 

Rady TD UJ i Radni w większości opowiedzieli się za wprowadzeniem zapisu 

uniemożliwiającego pobieranie stypendiów osobom, które uzyskały tytuł doktora 

 

18:46 – wchodzi Maciej Smółka.  

 

Michał Olszowski proponuje przejście do punktu 12-go ze względu na przybycie Macieja 

Smółki.  

 

Punkt 12 

Wybór przedstawiciela do Rady INPiSM (kandydatka: Marta Antosz) oraz wybór 

przedstawiciela do Rady IAiSP (kandydat: Maciek Smółka - doktorant IAiSP) 

 

Natalia Czyżowska zaprosiła Macieja Smółkę na posiedzenie Rady TD UJ celem wyboru jego 

osoby na przedstawiciela doktorantów w Radzie Instytutu Amerykanistyki i Studiów 

Polonijnych UJ.  

 

Maciej Smółka jest absolwentem amerykanistyki na naszej uczelni. Przez 3 i pół roku działał 

aktywnie w studenckim Kole Amerykanistyki UJ. Maciej zaznaczył, że dobrze się orientuje w 

strukturach swojego wydziału  

 

18:57 – wchodzi Ewelina Lelito.  

 

Paweł Sendyka zapytał czyj był to pomysł, aby Maciej kandydował na przedstawiciela 

doktorantów? Czy jest to jego prywatna inicjatywa czy może zasugerowane przez promotora 

Macieja? Maciej odpowiedział, że miał kontakt z wieloma przedstawicielami doktorantów i to 

oni zaproponowali mu kandydowanie.  
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Paweł Sendyka zainteresował się liczbą doktorantów w instytucie Macieja. Maciej wypełnił 

zainteresowanie Pawła udzielając mu odpowiedzi, iż jest ich 9-ciu.  

 

Michał Olszowski zapytał Macieja czy będzie miał czas na działalność, jako przedstawiciel i czy 

będzie na każdym posiedzeniu Rady Instytutu? Maciej odpowiedział, że będzie się starał być na 

każdym posiedzeniu. Michał Olszowski uprzejmie podziękował Maciejowi za udzieloną 

odpowiedź.  

 

19:04 – wychodzi Maciej Smółka.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad przyjęciem kandydatury Macieja Smółki na 

przedstawiciela doktorantów w Radzie Instytutu Amerykanistyki i Studiów Polonijnych UJ. 

 

Komisja Skrutacyjna oświadczyła, iż wydano 9 kart. Oddano 9 głosów, wszystkie na tak.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Michał Olszowski zarządził przesunięcie na następne posiedzenie Rady sprawy głosowania nad 

kandydaturą Marty Antosz na przedstawicielkę doktorantów ze względu na jej nieobecność.  

 

Punkt 3b 

Zmiany w zasadach przyznawania pomocy materialnej dla doktorantów 

 

[Radni powrócili do tematu zmiany udziału procentowego doktorantów otrzymujących 

Stypendium Rektora UJ dla Najlepszych Doktorantów i jego wysokości – przyp. protokolanta] 

 

Michał Walczak powracając do dyskusji, wyraził wątpliwości prawne w kwestii wprowadzenia 

zapisu uniemożliwiającego pobieranie stypendiów osobom, które uzyskały tytuł doktora 

oraz stwierdził, iż sprawa ta powinna być przedmiotem gruntownych analiz, aby wypracować 

jak najlepsze rozwiązania..  

 

Michał Olszowski zaznaczył, że musimy wyrazić swoje stanowisko. Były prowadzone 

konsultacje społeczne oraz analizy i jest oczekiwanie na opinię środowiska doktoranckiego. 

 

Michał Walczak uznał, że Dział Nauczania UJ powinien dać czas na zapoznanie się ze sprawą.  
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Michał Olszowski zaznaczył, że zmiany szybko wchodzą i konieczna jest tez szybko reakcja.  

 

Beata Baran zapytała czy ktoś to badał? Jak wygląda sytuacja na naszej uczelni? 

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę, że problem jest zauważalny w ostatnim czasie i jest 

zainteresowanie tym tematem.  

 

Krzysztof Tlałka uznał, że jest to temat zastępczy. 

 

Beata Baran stwierdziła, że powinno się rekrutować mniej doktorantów i zapewnić im lepsze 

świadczenia.  

 

Dominik Hodurek doprecyzował, że zmianie podlega jedynie sprawa udziału procentowego 

doktorantów i wysokości Stypendium Rektora UJ dla Najlepszych Doktorantów.  

 

Krzysztof Tlałka zapytał, jakie są propozycje zmian? 

 

Beata Baran zapytała czy dysponujemy konkretnymi danymi?  

 

Dominik Hodurek zaprezentował zestawienie. Dominik zaznaczył, że przy obniżeniu udziału 

procentowego doktorantów uprawnionych do otrzymywania Stypendium Rektora z 15% do 

10%, wysokość stypendium wzrośnie z obecnych 350zł do ok. 400zł. W sytuacji, kiedy 

zwiększylibyśmy stypendium np. do kwoty 450-500zł to od kolejnego roku akademickiego 

wysokość stypendium spadłaby do ok. 250-300zł. Dominik preferowałby, aby obniżyć udział 

procentowy doktorantów do 10% i zwiększyć tym samym wysokość stypendium do ok. 400zł. 

 

Marta Hoffmann zapytała czy jest możliwe, aby osoba, która dostaje dwa stypendia mogła 

dostać też Stypendium Rektora UJ? Dominik Hodurek odpowiedział, że tak, gdyż jest to osoba 

na czele listy rankingowej.  

 

Beata Baran zapytała czy jest fundusz rektorski, który mógłby uzupełnić deficyt w kolejnym 

roku, jeżeli w najbliższym podnieślibyśmy wysokość stypendium?  
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Dominik Hodurek odpowiedział, że nie ma takiego funduszu, gdyż są to środki pochodzące z 

ministerstwa. Obecnie przy 15% doktorantów uprawnionych jest to kwota 350zł.  

 

Krzysztof Tlałka zapytał, w jaki sposób jest obliczana dotacja dla doktorantów? Dominik 

odpowiedział, że stanowi ona 6% z dotacji przeznaczonej łącznie dla studentów i doktorantów.  

 

Dominik zaznaczył, że dotacja jest pomniejszana. Było ok. 40 mln zł, a spodziewamy się ok. 39 

mln zł. 

 

Krzysztof Tlałka zaproponował zapisanie puli środków w ustawie, aby była ona znana np. przez 

3 lata.  

 

Dominik Hodurek wskazał, iż Fundacja Studentów i Absolwentów „Bratniak” mogłaby 

powiększyć budżet, jednak nie wykazuje zysków.  

 

Beata Baran uznała przyznawanie stypendium w wysokości 350zł za niewłaściwe. Za 

niewłaściwe PR-owo uznała także zabieranie stypendium ok. 150 doktorantom przy 

pomniejszeniu udziału doktorantów uprawnionych do stypendium z 15% do 10%.  

 

Krzysztof Tlałka przyznał racje Beacie Baran w kwestii wizerunku TD UJ. Krzysztof zostawiłby 

próg 15-sto procentowy.  

 

Dominik Hodurek doprecyzował, że osoby pobierające Stypendium Rektora UJ, nie otrzymują 

stypendium socjalnego.  

 

Paweł Sendyka zaapelował o solidarne postępowanie wobec doktorantów.  

 

Michał Olszowski proponuje głosowanie elektroniczne nad opcją progu 10-cio i 15-sto 

procentowego.  

 

Dominik Hodurek poruszył jeszcze kwestię doktorantów idących na przedłużenie w trakcie roku 

akademickiego np. na 2 miesiące. Dominik uważa, że taka osoba powinna zachować prawo do 

świadczenia.  
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Dominik Hodurek poinformował Radnych o sprawie miejsc w akademikach, gdyż będziemy 

mieli do dyspozycji ich więcej ze względu na przyjęcie doktorantów zagranicznych, ale ogólna 

pula miejsc na UJ się zmniejszyła. 

 

Dominik Hodurek poinformował także o sprawie Domu Doktoranta, który ma powstać w 

budynku DS Bydgoska B i o akademikach, które mają powstać na Kampusie UJ, na Ruczaju. 

Czy decydujemy się na opcje Domu Doktoranta i wtedy nie mamy możliwości kwaterowania 

doktorantów w innych akademikach czy rezygnujemy z Domu Doktoranta i mamy możliwość 

kwaterowania doktorantów w każdym akademiku? Dominik zauważył, że będzie wielu 

doktorantów, którzy ze względu na lokalizację ich jednostek na Ruczaju będą chcieli być tam 

zakwaterowanymi.  

 

Michał Olszowski opowiedział się za kontynuacją pomysłu Domu Doktoranta. 

 

Dominik Hodurek zaleca uważne zastanowienie się.  

 

Michał Olszowski zwraca uwagę na wieloletnie prace nad tą inicjatywą i jej obecność w planach 

strategii UJ.  

 

Dominik Hodurek wspomniał o problemie, który będziemy musieli podjąć w przyszłości – 

zajmowania dwóch miejsc przez jedną osobę 

 

Michał Olszowski podziękował Dominikowi Hodurkowi za przedstawienie spraw Komisji ds. 

Pomocy Materialnej. 

 

19:39 – wychodzi Dominik Hodurek. 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 

Michał Olszowski zarządził glosowanie jawne nad przyjęciem protokołów z posiedzeń Rady TD 

UJ z dni: 18 lutego br.; 3 marca br.; 15 marca br. z 1-go posiedzenia. Ze względu na burzliwą 

dyskusję mailową nad protokołem z 15 marca br. z 2-go posiedzenia, głosowanie nad przyjęciem 

protokołu zostaje przeniesione na następne spotkanie Rady.  
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Zagłosowało 9-ciu Radnych, 7 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymało się.  

 

Rada TD UJ przyjęła protokoły.  

 

Punkt 5 

Wybór Rektora UJ i prorektorów UJ 

 

Michał Olszowski przekazał Radnym informację o wyborze władz UJ na kadencję 2016-2020. 

Zostali wybrani: 

 

Rektor UJ – prof. dr hab. Wojciech Nowak; 

Prorektor UJ ds. dydaktyki – prof. dr hab. Armen Edigarian; 

Prorektor UJ ds. Collegium Medicum – prof. dr hab. Tomasz Grodzicki; 

Prorektor UJ ds. badań naukowych i funduszy strukturalnych – prof. dr hab. Stanisław Kistryn; 

Prorektor UJ ds. rozwoju – prof. dr hab. Dorota Malec; 

Prorektor UJ ds. polityki kadrowej i finansowej – prof. dr hab. Jacek Popiel. 

 

Michał Olszowski dodał, że elektorzy doktoranccy brali udział w debacie i głosowaniach.  

 

Beata Baran zapytała czy odbyły się spotkania z kandydatami na rektorów i prorektorów? 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że nie było czasu, aby elektorzy doktoranccy spotkali się z 

kandydatami. Decyzja o udzieleniu poparcia kandydaturze na Prorektora UJ ds. dydaktyki 

musiała zostać podjęta w ciągu jednego dnia. Michał spotkał się z prof. Armenem Edigarianem. 

Spotkania z prof. Dorotą Malec nie udało się przeprowadzić, gdyż zrezygnowała z 

kandydowania. Michał podjął z prof. Armenem Edigarianem temat budżetu Towarzystwa 

Doktorantów UJ i przynajmniej jego utrzymania na zeszłorocznym poziomie. Kandydat 

stwierdził, iż będzie Nas w tym wspierał.  

 

19:49 – wychodzi Natalia Czyżowska.  

 

Michał Olszowski rozmawiał z prof. Armenem Edigarianem o funkcjonowaniu Konkursu na 

Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ i zmianach, które zostały zaproponowane do 

wdrożenia m.in. dotyczące nie finansowania wydruku obronionych rozpraw doktorskich. Michał 

poinformował kandydata o realizowanych przez TD UJ inicjatywach, jak Salon Naukowy i 
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jednocześnie zaprosił prof. Edigariana do uczestniczenia w nim. Profesor Edigarian wyraził chęć 

uczestnictwa w Salonie Naukowym, jednak zaznaczył, że nie będzie mógł brać udziału w 

każdym. Michał rozmawiał z elektorami doktoranckimi oraz przedstawicielami Samorządu 

Studentów UJ o kandydaturze prof. Armena Edigariana. Gremium studencko-doktoranckie 

przyznało pozytywna rekomendację profesorowi, zwracając uwagę na cierpliwość kandydata, 

jego sprawne działanie, jako Dziekana Wydziału Matematyki i Informatyki Stosowanej UJ oraz 

postawę pro studencką i pro doktorancką.  

 

19:54 – wchodzi Natalia Czyżowska.  

 

Beata Baran zapytała czy są planowane spotkania z nowymi władzami? 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że będą planowane jak będą konkretne sprawy do omówienia.  

 

Punkt 6 

Zatwierdzenie składu osobowego Zespołu ds. Szkoleń 

 

Michał Olszowski przedstawił wniosek Dominika Borowskiego, Przewodniczącego Zespołu ds. 

szkoleń, dotyczącego zatwierdzenia składu Zespołu na rok 2016 w osobach: 

 

Anna Bańdura; 

Michal Nowak; 

Adam Pacławski; 

Natalia Wójcik; 

Dominik Borowski.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne.  

 

20:07 – wychodzi Michał Olszowski.  

 

Komisja Skrutacyjna (=Rewizyjna) ogłosiła wyniki:  

 

Anna Bańdura: 9 tak; 

Michal Nowak: 9 tak; 

Adam Pacławski: 9 tak; 
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Natalia Wójcik: 9 tak; 

Dominik Borowski: 9 tak. 

 

Rada TD UJ zatwierdziła wszystkie zgłoszone kandydatury.  

 

Punkt 7 

Zmiany w regulaminie i rozpatrzenie odwołań w Konkursie na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów UJ 

 

20:11 - wchodzi Michał Olszowski; wychodzi Michał Walczak.  

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych, iż wpłynęły trzy odwołania od decyzji odmownej 

dofinansowania wniosków w Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ. Rafał 

przypomniał, że skany odwołań i dodatkowych dokumentów zostały Radym udostępnione wraz 

z komentarzami na grupie dyskusyjnej Rady. Rafał przedstawił rekomendacje Zespołu ds. 

Konkursu, dotyczące wniosków: 

 

a) A.W-K. Wniosek na wyjazd krajowy nie został rozpatrzony, gdyż został przeoczony przez 

Zespół ds. Konkursu. Złożony w terminie wniosek spełnia wszystkie wymogi pozwalające na 

przyznanie dofinansowania. Rafał proponuje przyznanie nieco wyższego dofinansowania niż na 

analogiczne konferencje ze względu na zaistniałą sytuację. Proponuje kwotę 300zł. 

 

b) M.B. Wniosek na dofinansowanie organizacji konferencji został rozpatrzony pozytywnie, 

jednak wnioskodawca ubiega się o zwiększenie dofinansowania. Doktorant nie wykazał jednak 

okoliczności pozwalających na zwiększenie kwoty dofinansowania. Zespół ds. Konkursu 

rekomenduje odmowę zwiększania kwoty dofinansowania.  

 

c) M.W. Wniosek o dofinansowanie wyjazdu zagranicznego został odrzucony, gdyż nie posiadał 

wymaganej podpisem zgody dziekana. Regulamin Konkursu dopuszcza możliwość złożenia 

pisma podpisanego przez kierownika jednostki w sytuacji, gdy wyrazi on zgodę na wyjazd, ale 

dopiero po przyznaniu przez TD UJ środków na ten cel. Taka zgoda ze strony dziekana nie 

została pisemnie zapewniona. Zespół ds. Konkursu rekomenduje podtrzymanie decyzji 

odmownej. 

 

Michał Olszowski ogłosił głosowanie jawne nad odwołaniami. 
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W sprawie A.W-K. Rada TD UJ uchwaliła jednomyślnie przyznanie dofinansowanie w kwocie 

300zł.  

 

W sprawie M.B. Rada TD UJ uchwaliła jednomyślnie odmowę zwiększenia kwoty 

dofinansowania.  

 

W sprawie M.W. Rada TD UJ uchwaliła jednomyślnie podtrzymanie decyzji odmownej.  

 

Rafał Damaziak przedstawił propozycje zmian w Regulaminie Konkursu na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów UJ. Wprowadzenie zmian w § 2 oraz § 7 zostało zasugerowane w 

marcu br. przez Prorektora UJ ds. dydaktyki prof. dr hab. Andrzeja Manię, a pozostałe zmiany 

zostały skonsultowane z Prorektorem w kwietniu br. Wprowadzenie zmian dotyczących § 2 było 

podejmowane przez Rafała Damaziaka na grupie dyskusyjnej Zespołu ds. Konkursu w styczniu 

roku 2015, jednak zostały one zablokowane przez niektórych członków Zespołu.  

 

Zespół ds. Konkursu spotkał się w dniu 11 kwietnia br. i rekomenduje wprowadzenie poniższych 

zmian: 

 

§ 2- Składanie wniosków o dofinansowanie 

 

Dodanie punktu 9-go w brzmieniu: 

 

9. Dofinansowaniu podlegają organizacja lub udział w konferencji, gdzie w składzie komitetu 

naukowego występują pracownicy ze stopniem naukowym minimum doktora oraz są (współ-) 

organizowane przez szkoły wyższe lub jednostki naukowo-badawcze.  

Wprowadzony zapis w jednym ustępie obejmowałby zarówno wnioski wyjazdowe krajowe i 

zagraniczne oraz wnioski o organizację konferencji. Celem wprowadzenia zapisu jest 

wyeliminowanie konferencji o wątpliwym charakterze naukowym, które organizowane są przez 

podmioty nienaukowe.  

§ 7- Publikacja 

Nowe brzmienie uzyskałby ustęp 2-gi Regulaminu Konkursu: 
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2. Przedmiotem wniosku nie może być refundacja praw autorskich, opłaty za wydanie artykułu 

w czasopiśmie, publikacja o charakterze ciągłym (miesięczniki, kwartalniki, itd.) oraz 

publikacja obronionej rozprawy doktorskiej.   

Wprowadzona zmiana podyktowana jest ubieganiem się o dofinansowanie w Konkursie przez 

osoby z tytułem naukowym doktora, które zapisują się na kolejne studia doktoranckie celem 

opublikowania doktoratu z funduszy przeznaczonych dla doktorantów.  

 

§ 8- Refundacja kosztów tłumaczenia lub korekty językowej artykułu naukowego 

2. Wniosek o dofinansowanie refundacji tłumaczenia lub korekty językowej należy złożyć na 

formularzu będącym załącznikiem nr 5 do niniejszego Regulaminu wraz z  

a) trzema ofertami sprzedaży usługi translacyjnej lub korektorskiej z podaną całkowitą ceną 

usługi netto i brutto, ceną za określoną liczbę znaków oraz pełnymi danymi usługodawcy. 

Konieczność wprowadzenia tego zapisu wynika głównie z dużych rozbieżności kwotowych w 

wycenie usługi za liczbę znaków tłumaczonego lub korygowanego tekstu artykułu. Często 

doktoranci nie dokonują rozpoznania rynku, aby wybrać najkorzystniejszą ofertę oraz nie podają 

kompletnych informacji, na jakiej podstawie dokonywana jest wycena, co naraża TD UJ na 

przyznawanie wyższych dofinansowań niepodpartych rzeczywistymi kosztami.  

§ 9- Rozstrzyganie wniosków 

 

4. Członek Zespołu nie bierze udziału w rozpatrywaniu złożonego przez siebie wniosku oraz 

wniosków osób z tego samego wydziału.  

Wprowadzenie zmiany jest konieczne, aby członek Zespołu ds. Konkursu nie mógł rozpatrywać 

wniosku oraz przyznawać wyższych kwot dofinansowania osobom z tego samego wydziału 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad zgłoszonymi zmianami w Regulaminie 

Konkursu.  

 

Oddano 8 głosów za, 1 osoba wstrzymała się.  

 

Rada TD UJ uchwaliła proponowane zmiany.  
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20:35 – wychodzi Paweł Sendyka.  

 

Michał Olszowski przekazuje prowadzenie posiedzenia Rady TD UJ Natalii Czyżowskiej.  

 

Punkt 8 

Podsumowanie działalności Komisji Kultury w I kwartale 

 

Natalia Czyżowska poprosiła Martę Hoffmann o przedstawienie sprawozdania. 

 

Marta Hoffmann odniosła się do poszczególnych inicjatyw TD UJ: 

 

Salon Naukowy: 

- nie odbył się lutowy Salon Naukowy z powodu rezygnacji prelegentki oraz braku nowej osoby 

pomimo działań członków Komisji;  

- nie udało się zwiększyć frekwencji na Salonach pomimo akcji promocyjnych na Facebooku, 

zapraszaniu znajomych, ogłoszeń na stronie internetowej TD UJ oraz rozwieszania plakatów w 

akademikach i budynkach uczelni; 

- realizowany będzie pomysł rozdawania biletów na Doktorancki Klub Filmowy podczas 

Salonów; 

 

Marta obarczyła winą za funkcjonowanie Salonów Naukowych siebie i zaznaczyła, że wzięła na 

siebie zbyt dużo obowiązków i planuje je podzielić pomiędzy członków Komisji.  

 

Radni zwrócili uwagę, że problemy z frekwencją na Salonach były zanim Marta Hoffmann 

rozpoczęła przewodniczenie Komisji.  

 

Doktorancki Klub Filmowy: 

- wszystkie planowane spotkania się odbyły i nie ma problemu z frekwencją oraz dyskusją; 

- wprowadzono możliwość glosowania przez doktorantów nad wyborem filmu; 

 

Śniadania naukowe: 

- odbyły się do tej pory dwa spotkania, gdzie na marcowym było ok. 8-9 osób, natomiast na 

kwietniowym 17-cie osób; 
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- Komisja rozważyła sugestie doktorantów i Radnych o przeniesienie spotkań ze środy na 

sobotę, jednak na przeszkodzie stoi wyższa cena usługi oraz problemy z dostępnością sali ze 

względu na gości hotelowych. Sala nie byłaby na wyłączność doktorantów.  

 

Nowe inicjatywy: 

- odbyło się jedno wyjście doktorantów na kręgielnię AGH; 

- Komisja zrezygnowała z wyjść do teatrów głównie ze względu na zbyt wysokie koszty biletów; 

- nawiązanie współpracy ze stroną na Facebooku All-in-UJ w zakresie publikowania na fanpageu 

oraz pozyskiwania atrakcyjnych zniżek.  

 

Wyjazd integracyjny do Lwowa (patrz punkt 10) 

 

Zakładka Komisji Promocji i Kultury: 

- przeprowadzono aktualizację zakładki i w niewielkim stopniu ją przebudowano; 

- prace będą kontynuowane. 

 

Damian Marchewka zapytał czy Marta planuje zaprosić nowego Prorektora UJ ds. dydaktyki? 

Marta odpowiedziała, że tak.  

 

Krzysztof Tlałka przypomniał o konieczności organizacji imprezy integracyjnej w klubie Re.  

 

Beata Baran zasugerowała, aby impreza integracyjna odbyła się po wyjeździe integracyjnym. 

Radni zgodzili się z sugestią Beaty.  

 

Punkt 9 

Pomysł utworzenia grupy dyskusyjnej na FB obok oficjalnego profilu TD UJ 

 

Marta Hoffmann proponuje założenie grupy dyskusyjnej na Facebooku, gdzie doktoranci 

mogliby się wymieniać uwagami na tematy związane nie tylko z działalnością Komisji Promocji 

i Kultury, ale też z TD UJ i studiami doktoranckimi. Marta zauważyła, że strona TD UJ na 

Facebooku nie sprzyja dyskusji. Taka grupa pozwalałaby też zapraszać wszystkich członków na 

wydarzenia TD UJ.  

 

Krzysztof Tlałka zaproponował utworzenie regulaminu takiej grupy.  
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Pomysł Krzysztofa poparła Beata Baran, gdyż grupa powinna być administrowana a posty 

moderowane. Beata uważa to za dobre narzędzie do rozpowszechniania informacji o eventach 

naukowych i kulturalnych, spotkaniach, referatach, itp.  

 

Krzysztof Tlałka uważa, że doktoranci są poważni, nie spodziewa się hejtu. Zatwierdzanie 

postów uważa za przesadne ingerowanie w wolność słowa. Może to blokować chęć do 

wypowiedzi.  

 

20:57 – wychodzi Beata Baran.  

 

Michał Olszowski, bazując na swoich doświadczeniach, zaznaczył, że w społeczności 

internetowej zawsze zdarzają się przypadki wymagające nadzoru i akceptacji. Michał zaznaczył, 

że utworzył już grupę.  

 

Krzysztof Tlałka jest za ogólnym, stosunkowo luźnym regulaminem, nie prawniczym. Krzysztof 

przygotuje propozycje zasad.  

 

Natalia Czyżowska zaproponowała głosowanie jawne nad utworzeniem grupy dyskusyjnej na 

Facebooku.  

 

20:03 – wchodzi Beata Baran.  

 

Wyniki głosowania: 7 głosów za; 1 wstrzymujący się.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę.  

 

Punkt 10 

Wiosenny wyjazd integracyjny TD UJ 

 

Krzysztof Tlałka poinformował Radnych, iż wyjazd integracyjny do Lwowa odbędzie się we 

wcześniej ustalonym terminie 27-29 maja br. i jest w zaawansowanej fazie przygotowań. Został 

już zarezerwowany hotel. Będą dla doktorantów dostępne pokoje w większości 2-osobowe (42 

miejsca). W cenę noclegów jest wliczone śniadanie. Wysokość składki dla doktorantów wynosi 

100zł. Całkowity koszt wyjazdu wynosi ok. 10 000zł, z czego 6 000zł zostanie pokryte z budżetu 
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TD UJ. W przyszłym tygodniu ogłoszenie o wyjeździe ukaże się na naszej stronie www i 

Facebooku. Krzysztof przypomniał o posiadaniu ważnego paszportu.  

 

Michał Olszowski zaproponował, aby w najbliższym czasie zarezerwować miejsce na wieczorne 

spotkanie integracyjne doktorantów. 

 

Krzysztof Tlałka zadeklarował organizację miejsca.  

 

Punkt 11 

Podsumowanie aktywności Rady w I kwartale 

 

Michał Olszowski zakomunikował Radnym, iż zgodnie z Regulaminem TD UJ Prezes musi 

złożyć sprawozdanie z działalności członków Radny. Michał zaznaczył, że statystyki 

wypowiedzi na grupie dyskusyjnej, które przedstawi trzeba traktować z odpowiednią rezerwą, 

jednak stanowią one jeden z elementów zaangażowania Radnego. Michał przypomniał, iż 

jesteśmy reprezentantami społeczności doktoranckiej i przyjmując mandat Radnego 

zobowiązaliśmy się do zaangażowania w działalność TD UJ. Michał wyraził zrozumienie, że 

każdy Radny ma swoje życie prywatne i swoje sprawy, jednak nie może być to traktowane, jako 

usprawiedliwienie braku aktywności Radnego lub jego niskiego zaangażowania. Michał dodał, 

że obowiązkiem Radnego jest jego uczestniczenie w całym posiedzeniu Rady.  

 

Michał Olszowski zaprezentował zestawienie frekwencji Radnych na posiedzeniach. Za 100% 

obecność wyróżnił Natalię Czyżowską, Rafała Damaziaka, Martę Hoffmann i Magdalenę Olbert. 

[Michał Olszowski także był obecny na wszystkich posiedzeniach Rady– przyp. protokolanta] 

 

Michał Olszowski przeszedł do omawiania aktywności Radnych na grupie dyskusyjnej, 

zwracając uwagę na dużą dysproporcję w liczbie postów pomiędzy najbardziej aktywnymi 

uczestnikami grupy: 

 

Rafał Damaziak (208 postów); 

Michał Olszowski (147 postów); 

Krzysztof Tlałka (86 postów); 

Beata Baran (70 postów); 

Natalia Czyżowska (66 postów); 

Marta Hoffmann (64 posty); 
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Marta Antosz (45 postów); 

Dominika Ciaranek (33 posty); 

Damian Marchewka (32 posty); 

Michał Walczak (25 postów); 

 

… a pozostałymi Radnymi, którzy ze względu na niską liczbę postów nie są widoczni w 

statystykach.  

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę na niska aktywność Pawła Sendyki, jako Radnego, jego brak 

zaangażowania w inicjatywy Towarzystwa Doktorantów UJ i brak obecności na Salonie 

Naukowym i Doktoranckim Klubie Filmowym, niską liczbę postów na grupie dyskusyjnej 

ograniczającej się do kilku, wcześniejsze wychodzenie z posiedzeń Rady. Paweł Sendyka 

zgodził się na uporządkowanie spraw związanych z brakiem przedstawicieli w Radach 

Instytutów i Wydziałów podczas Walnego Zgromadzenia Doktorantów UJ w listopadzie 2015 

roku, na wyjeździe szkoleniowo-integracyjnym członków Rady do Sandomierza oraz 

posiedzeniu Rady TD UJ z dnia 19 stycznia 2016r., jednak do dnia dzisiejszego nie została 

wykonana aktualizacja. Paweł Sendyka przesłał na kilka dni przed kwietniowym posiedzeniem 

Rady zestawienie z niewieloma aktualizacjami. Michał Olszowski jest zmuszony do złożenia do 

Komisji Rewizyjnej wniosku o wyrażenie przez nią opinii w sprawie pozbawienia Pawła 

Sendyki mandatu Radnego TD UJ ze względu na rażące naruszenie swoich obowiązków. 

Komisja Rewizyjna ma czas 7 dni na wyrażenie opinii.  

 

Michał Walczak zaproponował rozmowę z Pawłem Sendyką. 

 

Michał Olszowski zapowiedział, że Komisja Rewizyjna spotka się z Pawłem w tej sprawie.  

 

Ewelina Lelito zapytała, czego Paweł Sendyka miał się podjąć? 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że Paweł miał się spotkać z przedstawicielami i zaktualizować 

bazę przedstawicieli doktorantów w Radach Instytutów i Wydziałów. Przedstawił skąpe wyniki, 

a zadania nie zrealizował od kilku miesięcy.  

 

21:35 – wychodzi Michał Walczak.  
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Krzysztof Tlałka także zwrócił uwagę na rozbieżności pomiędzy deklaracjami Pawła Sendyki a 

stanem faktycznym.  

 

21:39 – wchodzi Michał Walczak.  

 

Beata Baran zaproponowała udostępnienie Radnym wyników wypowiedzi na grupie dyskusyjnej 

i listy z frekwencją Radnych.  

 

Rafał Damaziak odpowiedział, że lista jest dostępna cały czas dla Radnych na grupie 

dyskusyjnej od 4 marca br. i jest na bieżąco aktualizowana.  

 

Punkt 12 

Wybór przedstawiciela do Rady INPiSM (kandydatka: Marta Antosz) oraz wybór 

przedstawiciela do Rady IAiSP (kandydat: Maciej Smółka - doktorant IAiSP) 

 

Natalia Czyżowska proponuje Martę Antosz na przedstawiciela doktorantów w Radzie Instytutu 

Nauk Politycznych i Stosunków Międzynarodowych UJ. Marta Antosz nie jest obecna na 

posiedzeniu Rady i upoważniła Natalię Czyżowską do zgłoszenia jej kandydatury. 

 

Michał Olszowski zaznaczył, że kandydatka powinna być obecna, aby przedstawić swoja 

motywację.  

 

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę na pilność dokonania wyboru przedstawiciela doktorantów 

ze względu wybory Dyrektora Instytutu. 

 

Michał Olszowski proponuje ogłoszenie wyborów w instytucie i naszymi kanałami 

informacyjnymi, a w przypadku braku wyłonienia przedstawiciela zaproszenie kandydatki na 

posiedzenie Rady.  

 

Beata Baran poparła takie rozwiązanie wyłonienia przedstawiciela.  

 

Punkt 13 

Aktualne działania Komisji Nauki i Badań oraz podsumowanie I kwartału 
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Rafał Damaziak zwrócił się 11 kwietnia br. do pięciu przewodniczących zespołów, działających 

w obrębie Komisji Nauki i Badań TD UJ, z prośbą o przygotowanie sprawozdań za I kwartał br., 

dotyczący działalności zespołów, podjętych inicjatyw, aktywności członków na grupach 

dyskusyjnych, obecności na posiedzeniach zespołów oraz o problemach i sprawach, które 

przewodniczący uważają za istotne z punktu funkcjonowania zespołów. Poniżej zamieszczone są 

treści sprawozdań.  

 

Sprawozdanie z prac Zespołu ds. Zeszytów Naukowych TD UJ 

 

Redaktor Naczelny - Marcin Lubecki 

 

Seria nauk ścisłych opublikowała coroczny numer specjalny przygotowywany we współpracy z 

Collegium Medicum UJ. W tomie opublikowano streszczenia wykładów specjalnych oraz 

abstrakty konferencyjne, a także dwa artykuły naukowe w ramach suplementu. W 

przygotowaniu jest numer jesienny. 

Seria nauk humanistycznych w roku 2016 wydawana, jako kwartalnik (każdy numer będzie 

zawierał ok. 7 do 8 artykułów) jest w trakcie przygotowywania dwóch pierwszych numerów. 7 

pierwszych artykułów jest gotowych do przekazania wydawnictwu. W przygotowaniu 

(redaktorzy tematyczni, recenzowanie, konsultacje z autorami) mamy 10 kolejnych tekstów. 

Drugi numer chcemy wydać na przełomie czerwca/lipca, trzeci numer we 

wrześniu/październiku, czwarty w grudniu. 

W przygotowaniu jest także numer specjalny humanistyczny pt. „Kazimierz Wierzyński 

czytany na nowo” (red. A. Kasperek, Wydział Polonistyki), w którym znajdzie się 10 artykułów 

naukowych, w tym teksty profesorów, teksty doktorantów UJ oraz teksty doktorantów 

zewnętrznych. Tom będzie gotowy do końca maja. 

Seria nauk społecznych ma w przygotowaniu cztery numery: 

- numer specjalny pt. „Wizja przeszłości, jako czynnik kształtujący tożsamość zbiorową na 

przestrzeni wieków” (red. J. Rogulski, Wydział Historyczny) – planowane wydanie: początek 

czerwca; 8 do 9 artykułów; 

- numer otwarty, wielotematyczny, do którego mamy ok. 20 zgłoszeń (artykuły są u redaktorów 

tematycznych lub w trakcie recenzji); 

- numer specjalny pt. „Słowo i obraz w okresie staropolskim” (red. B. Wołyniec, Wydział 

Historyczny) – ok. 10 artykułów, planowane wydanie: przełom lipca/sierpnia; 

- numer prawniczy, jest około 20 zgłoszeń, tom przygotowywany na początek września, 

opracowanie zespołu redaktorów z Wydziału Prawa i Administracji. 
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Podsumowanie prac wydawniczych: 

W sumie w opracowaniu jest ok. 80 do 90 artykułów. Część z nich będzie opublikowana w 

tomach zaplanowanych na rok 2016 (11 numerów), część zasili plany wydawnicze Zeszytów na 

rok 2017 (w tej chwili na pewno będzie to część artykułów z prawa i część artykułów z 

otwartego, wielotematycznego numeru społecznego). Nabór tekstów do serii społecznej na rok 

2016 jest zamknięty. Trwa nabór tekstów humanistycznych i ścisłych. 

W roku 2016 podjęliśmy działania dotyczące: 

- wzbogacenia struktury naszej zakładki Zeszyty Naukowe i jej aktualizacji na bieżąco; 

- umiędzynarodowienia rady naukowej (12 członków rady z afiliacją w Polsce, 9 z afiliacją 

zagraniczną; umiędzynarodowienie 43%; planowane jest osiągnięcie, co najmniej 50%; 

- uzupełnienia indeksacji: Index Copernicus, e-Publikacje Nauki Polskiej, RUJ, Polish Scientific 

Journals Database, Google Scholar, Repozytorium CeON – działania prowadzone na bieżąco; 

- zgodnie z wymogiem ministerialnym przeszliśmy na recenzowanie artykułów naukowych w 

większości przez recenzentów zewnętrznych – w tej chwili recenzowanych jest zewnętrzne, co 

najmniej 50% tekstów, co w kolejnej ocenie czasopisma może dać nam dodatkowy punkt; 

redakcja zdecydowała, by recenzje były od tego roku nieodpłatne, co między innymi daje nam 

możliwość realizowania szerszych planów wydawniczych; 

- kolejne elementy wpływające na uzyskanie w przyszłości dodatkowych punktów na liście B to:  

* uzupełnienie Pol Index o kolejne lata wydawania Zeszytów (wprowadzone są wszystkie 

numery, jednakże dopiero czasopisma, z co najmniej 6-letnią historią otrzymują 2 punkty 

dodatkowe; Zeszyty poprzednio, mając historię 5-letnią, mogły liczyć na 1 dodatkowy punkt); 

a zatem tutaj do zyskania jest 1 punkt 

* przejście na wydawanie w trybie kwartalnym (dodatkowy punkt wg ostatnich wytycznych) 

* wydawanie, co najmniej 24 artykułów rocznie (seria humanistyczna i społeczna osiągnie to 

bez problemu, wydając cztery tomy rocznie – zostało to uwzględnione w tegorocznych 

planach; seria ścisła nie ma na razie takiego potencjału, dlatego celem jest tutaj nieco 

wolniejsze wspinanie się po drabinie punktowej z zachowaniem pozostałych kryteriów 

formalnych) 

 

Uwagi Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań  

 Brak uwag. Zespół działa bez zarzutów.  

 

Sprawozdanie z działalności Zespołu ds. Szkoleń  

 

Przewodniczący - Dominik Borowski 
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Zrealizowane szkolenia: 

• Czytanie dzieła filmowego: analiza techniczna w pigułce (mgr Agnieszka Kiejziewicz 

– doktorantka na Wydziale Zarządzania i Komunikacji Społecznej); liczba uczestników: 

10 

• Wystąpienia publiczne (mgr Izabela Drobotowicz-Orkisz – znana aktorka teatralna i 

filmowa, wykładowca na krakowskich uczelniach, Dyrektor Izofony Instytutu Pracy 

Głosem i Autoprezentacji http://izofona.pl/, Dyrektor Teatru Hagiograf); liczba osób: 18, 

przyszło 8 

• Prawo autorskie w działalności naukowej – Magdalena Piasecka (prawniczka i 

filozofka, doktorantka w Instytucie Filozofii UJ, www.laslegal.pl) i Konrad Gliściński 

(prawnik, In-house legal counsel w Jagiellońskim Centrum Innowacji, doktorant w 

Katedrze Prawa Cywilnego UJ, absolwent programu Top500 Innovators na 

Uniwersytecie Stanforda). liczba osób: 21 zapisanych, przyszło 8 

• Savoir-vivre w pracy i w życiu prywatnym – Adam Jarczyński (Dyrektor Generalny 

Polskiej Akademii Protokołu i Etykiety, zawodowo związany z Public Relations i Public 

Affairs, współpracuje na co dzień z pracownikami polskiej służby zagranicznej oraz 

korpusem dyplomatycznym akredytowanym w Polsce, autor książki Etykieta w biznesie, 

autor bloga www.sv24h.pl) liczba osób: 31 zapisanych, przyszło 24 

• Negocjacje dla doktorantów (Szymon Nęcki – trener umiejętności menadżerskich, 

badacz w projekcie „SocialSelf”, członek Polskiego Towarzystwa Psychoterapii 

Psychodynamicznej) liczba osób: 16 zapisanych, przyszło 15, 8 osób na liście 

rezerwowej 

Nie odbyło się szkolenie: 

 

14.04.2016 – Kompetencje międzykulturowe w środowisku akademickim (choroba 

prowadzącego, szkolenie planowane jest w późniejszym terminie) 

Inne: 

• przeprowadzono aktualizację i rozbudową zakładki Szkolenia. Zakładka jest 

aktualizowana na bieżąco; 

• przygotowano i przeprowadzono ankietę wśród doktorantów. Wyniki ankiety przesłano 

Radzie TD UJ na grupę dyskusyjną. 

 

Uwagi Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań  
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 - brak zatwierdzonego przez Radę TD UJ składu Zespołu; 

- konieczność zagospodarowania ok. 3000zł z puli środków przeznaczonych na 

szkolenia. 

 

Rafał Damaziak dodał, że zatwierdzenie składu Zespołu zostało dokonane w punkcie nr 6. Rafał 

przekazał także, że Dominik Borowski zgłosi propozycje szkoleń na majowym posiedzeniu 

Rady TD UJ.  

 

Krzysztof Tlałka i Michał Olszowski zwrócili uwagę na nadmierną liczbę postów o szkoleniach 

na profilu TD UJ na Facebooku.  

 

Sprawozdanie z działalności  

Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów  

 

Przewodniczący – Rafał Damaziak  

 

Styczeń – rozpatrzenie i zaopiniowanie odwołań w Konkursie z edycji 1/2016; 

Luty  – spotkania z Redaktorem Naczelnym Zeszytów Naukowych TD UJ w sprawie 

uruchomienia i funkcjonowania serii wydawniczej Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ 

(inicjatywa odrzucona przez Radę); 

19 lutego – 11 marca – dyżury członków Zespołu przy naborze wniosków w edycji 2/2016; 

11 - 13 marca – zebranie Zespołu ds. Konkursu celem rozdysponowania środków i 

przedstawienia specyfikacji Radzie TD UJ; 

11 kwietnia – posiedzenie Zespołu zwołane celem: 

 * rozpatrzenia i zaopiniowania odwołań w Konkursie z edycji 2/2016: 

 * przedstawienia rekomendacji Radzie w sprawie zmian w Regulaminie Konkursu w 

związku ze zgłoszonymi uwagami władz uczelni oraz zaistniałymi problemami przy ocenie 

wniosków: 

- brak lub niski stopień rozpoznania rynku przy wyborze ofert tłumaczeń i korekt 

językowych, brak szczegółów wyceny (liczby znaków, ceny netto/ brutto) 

- łączenie przez doktorantów obcokrajowców wyjazdów na konferencje zagraniczne z 

pobytem w domu 

- finansowanie publikowania obronionych rozpraw doktorskich z funduszy dla 

doktorantów 
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- finansowanie udziału doktorantów w konferencjach organizowanych przez podmioty 

nienaukowe;  

- finansowanie konferencji studenckich.  

Aktualizacja zakładki Finansowanie – na bieżąco 

 

Uwagi Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań  

- niska aktywność niektórych członków Zespołu na dyżurach, posiedzeniach i grupie 

dyskusyjnej – zostaną przeprowadzone ponowne rozmowy i ewentualne wykluczenie z 

Zespołu; 

- wykluczenie członków Zespołu z rozpatrywania wniosków osób z tego samego wydziału – 

wprowadzenie zapisu. 

 

Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej 

 

Przewodnicząca – Beata Baran 

 

Zespół został powołany uchwałą Rady Towarzystwa Doktorantów UJ w dniu 18 lutego.  

Wcześniej przeprowadzono rekrutację do Zespołu. Była ona promowana zarówno przez profil 

TD UJ na Facebooku, jak i newsletter TD UJ. Spłynęło ponad 10 zgłoszeń.  

Rekrutacje poprzedziło założenie nowej celowej skrzynki mailowej dedykowanej współpracy 

międzynarodowej TD UJ international.tduj@gmail.com 

Na posiedzeniu Rady TD UJ w dniu 18 lutego Beata Baran odpowiedzialna za rekrutację 

przedstawiła proponowany skład Zespołu oraz kandydatury potencjalnych członków wraz z 

podaną znajomością języków obcych poszczególnych kandydatów.  

Rada TD UJ do Zespołu powołała 11 członków oraz wybrała Beatę Baran na stanowisko 

przewodniczącej.  

Pierwsze spotkanie odbyło się 18 stycznia i obecni byli na nim doktoranci zainteresowani 

działalnością na polu międzynarodowym. Na spotkaniu został zaprezentowany ramowy plan 

prac Zespołu oraz ramowy kalendarz działań. Obecni zaakceptowali propozycje rozpoczęcia 

prac od stworzenia bazy danych zawierających informacje o organizacjach doktoranckich na 

wybranych zagranicznych uniwersytetach.  

Po spotkaniu utworzona została lista dyskusyjna, do której podpięte zostały osoby wyrażające 

zainteresowanie działaniami w Zespole.  

Członkowie Zespołu pracują nad uzupełnianiem utworzonej bazy danych organizacji 

doktoranckich działających przy uniwersytetach europejskich oraz pozaeuropejskich.  
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Członkowie Zespołu przebywający na wymianach zagranicznych współpracują zdalnie i 

prowadzą osobiste kontakty z lokalnymi organizacjami doktoranckimi.  

 

Uwagi Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań  

- konieczność monitorowania oraz wsparcia prac Zespołu ze względu na młody status 

jednostki; 

- konieczność uzupełnienia zakładki Zespołu o jego cele i zadania. 

 

Podsumowanie działalności za I kw. Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach zostało przesłane 

na krótko przed posiedzeniem Rady TD UJ i Rafał Damaziak nie miał możliwości się z nim 

zapoznać.  

 

Punkt 14 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

Krzysztof Tlałka ogłosił, iż będzie rezygnować najprawdopodobniej w czerwcu br. ze swojego 

członkostwa w Radzie TD UJ ze względów zawodowych i związanej z tym konieczności 

przeprowadzenia się do Warszawy. 

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych, iż odbył kilka spotkań z Zastępcą Kwestora UJ ds. 

finansowych panią Dorota Król w sprawie otworzenia dla TD UJ rachunku bankowego wraz z 

partą płatniczą. Rafał poinformował, iż taka karta będzie przeznaczona do pokrycia kosztów: 

 

- usługi cateringowej podczas Salonów Naukowych, Śniadań Naukowych, szkoleń; 

- wynajmu sali i projekcji filmów podczas Dyskusyjnego Klubu Filmowego; 

- wynajmu sali na zajęcia sportowe dla doktorantów (kręgielnia, Turniej Piłki Nożnej); 

- wejściówek do muzeów i galerii sztuki podczas wyjazdów szkoleniowych i integracyjnych. 

 

Rafał zaznaczył, że karta powinna być używana w sytuacjach odmowy przez usługodawcę 

wystawienia faktury przelewowej, bądź w sytuacji, kiedy członek Rady TD UJ lub pracownik UJ 

musieliby zakładać prywatne środki na pokrycie kosztów projektów realizowanych przez TD UJ. 

Rafał dodał, że na subkonto nie będzie można przyjmować prywatnych wpłat od doktorantów.  

 

Rafał Damaziak zakomunikował Radnym pilne podjęcie działań przy aktualizacji spisu 

przedstawicieli doktorantów do Rad Instytutów i Wydziałów oraz przeprowadzanie wyborów w 
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jednostkach, w których nie ma przedstawicieli. Rafał powołał się na telefony z dziekanatów i 

sekretariatów instytutów oraz kolejne pisma z tych jednostek proszące i ponaglające TD UJ do 

organizowania wyborów.  

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych o propozycji pana Adama Bielańskiego, 

emerytowanego pracownika Wydziału Prawa i Administracji UJ, który chciałby przeprowadzić 

kilkumiesięczny kurs z Narzędzi informatycznych dla doktorantów. Rafał spotkał się z panem 

Adamem Bielańskim, aby wysłuchać jego propozycji. Pan Bielański oczekiwałby niewielkiego 

wynagrodzenia za prowadzone zajęcia. Kwoty nie sprecyzował.  

 

Michał Walczak zadeklarował spotkanie z panem Bielańskim celem uzgodnienie szczegółów.  

 

Natalia Czyżowska zakomunikowała konieczność przeprowadzenia wyborów przedstawicieli 

doktorantów do Rady Instytutu Pielęgniarstwa i Położnictwa Wydziału Nauk o Zdrowiu CM UJ. 

Zgłosiły się dwie kandydatki. Ze względu na ograniczony horyzont czasowy Natalia proponuje 

zatwierdzenie kandydatur na następnym posiedzeniu Rady TD UJ. 

 

Michał Olszowski rekomenduje przeprowadzenie wyborów w Instytucie.  

 

Punkt 15 

Zamknięcie posiedzenia 

 

22:17 – Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


